
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 05/2023 

   Datum: 26.5.2023 

 
ZAPISNIK 

 

5. redne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v torek, 26.5. 2023, ob        20.00 v  

prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Matjaž Egart, Tomaž Jemec, Martin Tavčar, Klemen 
Šubic, Jaka Kenda, Maja Kejžar 
 
Gosti: Boris Kejžar, Gregor Gasser, Mirko Turk, Franc Markelj, Franc Fajfar 
 

 
Predlagani dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 4. izredne seje KS Sorica 
2. Plan dela pokopališkega odbora 

a) Oporni zid 
b) Mrliške vežice 
c) Streha na cerkvi Sv. Miklavža 

3. Potrditev izvajalca del za rekonstrukcijo ceste Tolc - Macesen 
4. Plan investicij KS Sorica za leto 2023 
5. Plan investicij KS Sorica v obdobju 2024 - 2026 
6. Pregled predloga poslikave g. Mohorja Kejžar 
7. Razno 

 
Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 4. izredne seje je bil soglasno potrjen. 
 
K tč. 2:  

a) Pred pričetkom teme opornega zidu, Rudi predstavi še situacijo glede parcel na 
pokopališču. Na JV delu pokopališča leži parcela, ki je trenutno v lasti Tomaža 
Jemca. Tomaž je že v predhodnih debatah na to temo izrazil strinjanje s prenosom 
parcele na župnijo Sorica. Zato mu Rudi posreduje kontakt, kam naj se obrne in 
prosi da se to uredi. 
Nato steče debata o opornem zidu okrog pokopališča, ki je na J strani v kritičnem 
stanju. Vsi prisotni se strinjajo, da je sanacija zidu prioritetna investicija. Skozi 
debato sklenemo, da bi bilo glede na zahtevnost terena smiselno povabiti na ogled 
gradbenega inženirja, kateri bo predlagal tehnično rešitev. Na podlagi popisa del 
bomo iskali izvajalce del. Predlagani izvajalci so zapisani v spodnji  tabeli. 
Posamezniki (levi stolpec) vprašajo izvajalce (desni stolpec), če bodo pripravljeni 
delati in na podlagi ponudb KS izbere izvajalca. 
 



Gregor Gasser Raspet, d.o.o 

Klemen Šubic  Marko Mesec, d.o.o. 

Boris Kejžar Zahribar, d.o.o. 

Maja Kejžar Gregor Kejžar, s.p. 

 

b) Na zboru krajanov je bila pod točko razno tudi govor o mrliških vežicah. Veliko 
krajanov je mnenja, da so mrliške vežice v Sorici dobrodošle. Zato smo na seji 
obravnavali tudi to temo. Skozi pogovor smo premlevali različne opcije postavitve 
mrliških vežic, vendar smo vseeno imeli pomisleke, saj investicija vendarle ni 
majhna. Rudi predstavi, da so trenutno že tako ali tako tri strehe, ki jih je potrebno 
vzdrževati, ob postavitvi mrliške vežice bo to že četrta. Zato predstavi možnost 
postavitve mrliške vežice kar v že obstoječih garažah. Ureditev mrliških vežic v 
garaži, bistveno zmanjša višino investicije. Župnik in vsi prisotni se s predlogom 
strinjajo in na predlog nimajo pripomb. 
Župnik pove, da se je Cerkev uporabljala kot mrliška vežica v času epidemije Covid-
19, vendar pandemije ni več. Zato ni več razloga, da mrlič leži v cerkvi, razen tisti, 
ki res nimajo nobenega svojca. Do nadaljnjega se priporoča, da mrlič leži na svojem 
domu. 
 

c) Zaradi dotrajane kritine na cerkvi, le ta prepušča in povzroča poškodbe. Zato bo 
potrebno kritino zamenjati v celoti  v roku dveh let. Ogledala sta si jo že dva izvajalca 
del, prav tako pa se dela finančni projekt. Organizator investicije je župnik. Župnik 
nam pove, da bo nekaj denarja dala občina, nekaj denarja se bo zaslužilo na račun 
posekanega cerkvenega lesa. Preostali del pa bodo morali kriti krajani. Iz strani 
ključarjev je izpostavljeno, da bi moral župnik razložiti krajanom koliko je stala 
posamezna investicija, ter kdo in v kakšni meri prispeva k investiciji 

 

Na podlagi predhodno obravnavanih točk smo vsi prisotni sklenili sklep, ki se glasi: 

Sklep 6: 
Svet KS Sorica, pokopališki odbor, ključarji in župnik smo mnenja, da je 
najprej potrebno sanirati oporni zid na J strani pokopališča. Zaradi 
zahtevnosti terena je potrebno pridobiti strokovno mnenje gradbenega 
inženirja, na podlagi katerega se pridobi ponudbe izvajalcev del. Na podlagi 
mnenja krajanov na zboru krajanov, je potrebno začeti razmišljati o postavitvi 
mrliških vežic. Po debati smo vsi mnenja, da bi bila najbolj ugodna rešitev 
postavitev mrliških vežic v delu garaže ob župnišču. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
Na tej točki, ključarji, pokopališki odbor in župnik zapustijo sejo. Predsednik KS Sorica se 
jim zahvali za udeležbo. 
 
 
 
K tč. 3:  
Obravnavali smo prejete ponudbe, javnega razpisa za rekonstrukcijo dela JP 994901 (S. 
Sorica-k. Ciril-Metoda) v dolžini 187m. 
Glede na to, da je je na javni razpis prijavil tudi Gregor Kejžar, S.p., ki je mož Maje Kejžar 
članice sveta KS Sorica, Maja Kejžar ni sodelovala pri ugotavljanju popolnosti vloge za 
izvajanje del. 



 
Sklep 7: 
Po pregledu prejetih ponudb, za rekonstrukcijo JP 994901 (S. Sorica-k. Ciril-Metoda) 
v dolžini 187m, svet KS Sorica odloči, da izbere najcenejšega izvajalca del, ki je 
Gregor Kejžar, S.p. 
Potrebno je uskladiti dela z izvajalci grobih in asfaltnih del. Predlog je, da se zaradi 
turistične sezone dela začnejo izvajati v začetku septembra. 
 
K tč. 4:  
Dopolnili smo plan investicij v letu 2023. Plan investicij vsebuje projekte vpisane v spodnji 
tabeli. 

  Vrednost cca [€] 

INVESTICIJA DOLŽINA [m] KS Občina 

Rekonstrukcija JP v Sp. Sorici Tolc- 
Lukančič 

187 13066 
Kritje stroškov 
asfaltacije 

dovoz do Krejla (Zg. Sorica 18) 
cca 40 cca 2500 

Kritje stroškov 
asfaltacije 

Izkop in polaganje cevi in kablov, 
postavitev javne razsvetljave v grapi. 

230 cca 3000 
  

Planiranje ceste pri Golcmarju 80   / 

 
 
K tč. 5:  
Naredili smo plan kaj bomo delali v letu 2024, 2025 in 2026. Plan investicij je prikazan v 
spodnji tabeli. 
 
Leto 2024 

INVESTICIJA DOLŽINA [m] 

Sp. Sorica 5 (Fuč) – do Sp. Sorica 8 (Tolc) cca 190 

Sp. Sorica 16 - do sp. Sorica  11  cca 150 

 
Leto 2025 

INVESTICIJA DOLŽINA [m] 

Sp. Sorica 21 (Pr' Poštnih)  –   do Zg. Sorica 5 
(Lompraht)  Cca 400 

Oporni zid v Pohu Cca 90 m3 

Zg. Sorica 73 (Frenk) – do Zg. Sorica 30 
(Urlist)  Po zmožnosti 

Leto 2026 

INVESTICIJA DOLŽINA [m] 

Rotk - Torka  Po zmožnosti 



 
 
K tč. 6:  
Svet KS Sorica je glede na predlog poslikave Loške zadruge podal naslednji sklep. 
 
Sklep 8: 

Svet KS Sorica ima pozitivno mnenje o poslikavi severne stene zgradbe Loške 

zadruge v Sorici. Vendar glede na zahteve spomeniškega varstva (enotne barve 

fasad in streh na objektih v vasi) imamo pomisleke, če bo spomeniško varstvo to 

dovolilo. Svet KS Sorica je pozitivno sprejel predlog, da se oglasna deska prestavi 

na objekt gostišča Macesen 

 

 

K tč. 7: 

- Namesto zabojnikov za pasje iztrebke smo se dogovorili, da postavimo samo 
nosilce, na katerih bojo vrečke. Imamo že vsa soglasja od lastnikov. 

- Križišče v Podroštu (postavitev ograje in ogledala) – Rudi pošlje dopis na občino 
- Rudi predlaga, da bi svet KS  naredil skupinsko fotografijo za spletno stran 
- Predlog Sveta je, da se postavi ležeče policaje  (pri Kačarju in Simcu) – Rudi pošlje 

dopis na občino, v katerem prosi občino, da le ta zagotovi ležeče policaje. 
 

 

Seje je bila zaključena ob 23:08. 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 

 

 



 


